

Date: 31 July 2025 Ref: GCEO/L/009/25 التاريخ: 31 يوليو 2025 المرجع: GCEO/L/009/25

Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والإمتثال

إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of the Board of Directors Meeting of Abu Dhabi Aviation PJSC held on 31 July 2025

<u>الموضوع : نتابج اجتماع محلس إدارة شركة طبران</u> أبوظيي ش.م.ع المنعقد بتاريخ 31 بولبو 2025

Greeting,

تحية طيبة وبعد،،

We would like to inform you that the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation Company held its meeting on Thursday, 31 July 2025, at 1:30 p.m., and resolved the following:

- نحيطكم علمًا بأن مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي قد عقد اجتماعًا يوم الخميس الموافق 31 يوليو 2025 في الساعة 1:30 مساءً ، و قرر ما يلي :
- 1. Approved the appointment of Mr. Adel Sadeq Group Chief Legal Officer as Board Secretary.
- الموافقة على تعيين السيد/ عادل صادق الرئيس التنفيذي القانوني للمجموعة – سكرتيرًا لمجلس الإدارة.
- 2. Approved the Company's Financial Statements for the period ended 30 June 2025.
- اعتماد البيانات المالية للشركة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2025.

وتفضلوا بقبول فائد الاحترام والتقدير،،

Yours sincerely,

Mahmood Alhay Alhameli - محمود الحاي الهاملي Group Chief Executive Officer - الرئيس التنفيذي للمجموعة

Copy to: Securities and Commodities Authority



نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

T: +971 2 575 8000 F: +971 2 575 7775 www.ada.ae info@ada.ae P.O. Box 2723 Abu Dhabi, UAE